
 

ZAPISNIK 

 
sa 11. sjednice Turističkog vijeća Turističke zajednice Grada Pule održane 10. kolovoza 2015. godine 

u  prostoru Turističke zajednice Grada Pule, Forum 3, s početkom u 13 sati. 

 

Prisutni članovi Turističkog vijeća: Martina Toncetti Hrvatin, Milena Perković, Boris Žgomba,  
Milan Vlaisavljević i Andi Vitasović  

 

Opravdano odsutni članovi Vijeća: Mladen Širola, Branko Lukić te predsjednik Boris Miletić. 
 

Ostali prisutni: direktorica Sanja Cinkopan Korotaj, zapisničar Eleonora Stojković. 

 
Predsjednik Boris Miletić ovlastio je vijećnicu Milenu Perković da u njegovom odsustvu vodi sjednicu 

Turističkog vijeća te gđa Perković pozdravlja prisutne i utvrđuje da je prisutan dovoljan broj članova 

za  održavanje sjednice i donošenje pravovaljanih odluka.  Nadalje, za sjednicu predlaže sljedeći 

dnevni red : 
1. Usvajanje zapisnika sa 10. sjednice Turističkog vijeća, 

2. Izvještaj ostvarenja aktivnosti za period od 01.01. do 30.06.2015. godine, 

3. Zahtjevi, 
4. Kratkoročno financiranje poslovanja, 

5. Razno. 

 
Predloženi Dnevni red sjednice usvojen jednoglasno. 

 
Ad 1) Zapisnik sa 10. sjednice Turističkog vijeća usvojen je jednoglasno u predloženom tekstu. 

 

Ad 2) 

Direktorica Sanja Cinkopan Korotaj naglasila je da je u prvih šest mjeseci ostvaren turistički promet 
na nivou prošle godine. U prvih pet mjeseci ostvareni su bolji rezultati, ali su u šestom mjesecu pali da 

bi kroz sedmi mjesec nadoknadili rezultat i prešli prošlu godinu. Prihodi od boravišne pristojbe manji 

su za 16% jer je porast noćenja ostvaren uglavnom u nekategoriziranim objektima gdje nema naplate. 
Na pitanje g. Žgombe o svježim turističkim podacima, direktorica kaže da su sada dolasci u porastu za 

8% a noćenja za 9%.  

U šest mjeseci ostvarena je turistička članarina za samo 2% manje nego lani, ali kako se radi o malim 

brojkama sada će se to iznivelirati. U prvih šest mjeseci izvršene su pripreme svih projekata, odrađene 
su promocije. Održan je festival Visualia 7.-9.5. kada je ostvaren i Guinnessov rekord sa više od 4.000 

ljudi koji su svi zajedno kreirali najveći ljudski svjetlostni znak u Areni. Dani antike održani su od 11.-

13.6. i tih dana  je grad živio u duhu antike. Krenuli su sajmovi obrtnika, Late nihgt shopping sa 58 
uključenih trgovina, Gastro proljeće i Bike manifestacija Jug na dva kotača i Tour of Croatia, te 

edukacije za ugostitelje. Održana je i  velika manifestacija u Areni Musikandtendstadl za koju će HTZ 

izdvojiti 900.000 kn, a TZ Pule sa 600.000 kn. Sudjelovalo se i u organizaciji 100-te sjednice UN 
WTO. Zbog sufinanciranja ovih većih projekta koji su došli naknadno, bit će potreban rebalans 

financijskog plana. 

 

Turističko vijeće jednoglasno je prihvatilo Izvještaj ostvarenja aktivnosti za period od 01.01. do 
30.06.2015. godine. 

 

Ad 3) 
Podržani su sljedeći zahtjevi: 

a) Šahovska manifestacija “Simultanka Garryja Kasparova” 19. kolovoza u Areni sufinancirat će 

se sa 30.000 kn. Preko istralive.com će ići uživo live stream ovog događanja. 
 

b) Turistička zajednica Grada Pula će sa 2.000 kn sufinancirati 36. plivački Mini maraton Grada 

Pule koji će se održati 16. kolovoza 2015. godine na kupalištu Stoja-Mornar. 

 



c) Manifestacija Musikantenstadl u Areni, održana 27. lipnja o.g. sufinancirat će se sa 600.000 

kn.  

 
d) 50. smotra narodne glazbe i plesa Istre u organizaciji SAKUD-a Pula, 08. kolovoza na 

Forumu, podržat će se sa 12.000 kn. 

 

e) Izrada novog nosača zvuka glazbenika Serđa Valića pod nazivom “Žurnada” podržat će se sa 
5.000 kn. 

 

Odbijen je zahtjev Udruge Istarska baština za sufinanciranjem projekta „Turistička politika u 
procesima modernizacije Istre i Kvarnera od 1950-ih do 1970-ih". 

 

 
Ad 4) 

Direktorica Sanja Cinkopan Korotaj, ističe da je zbog sufinanciranja novih velikih manifestacija, 

potrebno kratkoročno kreditiranje poslovanja, a kao što je ranije napomenula održana je velika 

manifestacija Musikantenstadt u Areni. Za pokrivanje iznosa od 600.000 kojim  se TZ Pule uključila u 
sufinanciranje potrebno je podignuti kredit u iznosu od 500.000 kn. HPB je dala ponudu sa 5,2% koju 

smatra povoljnom i predlaže da se prihvati.  S time je dostignut maksimum kreditiranja s obzirom na 

kredit za Svjetleće divove i druge manje kredite. 
 

Prijedlog je jednoglasno uvojen. 

 
Ad 5)  

Direktorica Sanja Cinkopan Korotaj je iznijela da su u pripremi novi zakoni vezano za poslovanje 

turističkih zajednica od kojih Zakon o turističkim članarinama ide po hitnom postupku. Prema 

najavljenim promjenama predviđa se smanjenje stope turističke članarine za 15% što za Pulu 
predstavlja gubitak od oko 370.000 kn. Osim toga, za firme koje posluju u preko četiri županije 65% 

članarine bi se uplaćivalo HTZ-u što je dodatni gubitak od 500.000 kn. Predviđene novine u ostalim 

zakonima imaju dobrih strana, ali i dosta nelogičnosti što bi se po njezinom mišljenju izbjeglo da se 
krenulo od TZ-a i zatražilo njihovo mišljenje prije predlaganja novih odredbi. Pretpostavlja da se 

zakoni neće uspjeti donijeti prije izbora, osim možda Zakon o turističkoj članarini sa smanjenjem od 

15%, ali bez članka kojim bi se dodatno izgubila sredstva. 

 
Turističko vijeće prihvatilo je informaciju o novostima u vezi zakonskih propisa. 

 

 
Sjednica je završena u 13,30 sati. 

 

 
Zapisničar, Eleonora Stojković      za Predsjednika, gđa Milena Perković 


